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CHAPTER 1
Forsamling for Generaler

1.1 Forord

Ærede medlemmer af DE-klubben.

Endnu et år er g̊aet, igen i Corona’ens tegn, men stadig har vi i DE-klubben formået
at holde hovedet ovenvande. Til trods for at vi kun har haft åbent et enkelt semester,
er 2021 alligevel blevet et år, der med sikkerhed vil blive husket i årtier.

Det var året hvor vi igen mødte de studerende i baren, stadig hungrende efter Guld-
damer, et år med mange investeringer, nogle mere tvivlsomme end andre og året
hvor Rektor endelig gik helt over til ”The Dark Side”.

Ligesom sidste år vil vi i denne årsrapport forsøge at komme igennem alle højde-
og lavpunkterne i DE-klubben. Og selvom det godt kan se sort ud nu, skal I huske
p̊a at Corona’en nu ikke længere eksisterer, dagene bliver igen lysere og det største
studenteroprør i dette årti ulmer allerede i krogene.

S̊a spænd sikkerhedsselerne og hold godt fast om jeres Gulddame, fordi snart kommer
der fart p̊a b̊ade i DE-klubben og p̊a resten af AAU!!!

Mvh. Bestyrelsen i DE-klubben
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1.2 Forsamlingen for Generaler

Dagsorden:
ˆ Valg af referent

ˆ Valg af dirigent

ˆ Godkendelse af dagsorden

ˆ Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forl�bne �ar

ˆ Freml�ggelse af �arsregnskab og budget samt godkendelse heraf

ˆ Indkomne forslag

{ DE-klubbens fremtid p�a AAU

* Grundet en beslutning fra rektoratet er det ikke l�ngere tilladt at
s�lge alkohol andre dage en fredag. Dette har meget stor betydning
for hvordan DE-klubben ser ud i fremtiden og derfor er vi n�dt til at
snakke om det.

{ Anska�else af venner til Flipper:

* P�a foranledning af et medlem skal vi debattere om det er n�dvendigt
at anska�e nogle venner til Flipper, da han frygtes at v�re ensom.
Konkret er der stillet forslag om f�lgende muligheder.

https://rauh.dk/vare/froeen/
https://rauh.dk/vare/teddy-bear/

{ Tilf�jelse af post til bestyrelsen: VVS-ansvarlig:

* Med indk�bet af en industriopvasker til et ikke-ubetydeligt bel�b
mener et medlem, at der b�r indf�res en ny post i bestyrelsen: VVS-
ansvarlig. Med en s�a massiv investering vil det v�re uansvarligt ikke
at have en kompetent og ansvarlig VVS-ansvarlig mand i bestyrelsen,
som kan varetage opgaven at vedligeholde og udvikle p�a DE-klubbens
nuv�rende og potentielt fremtidige VVS-systemer { p�a lige fod med
den IT-ansvarliges forhold til IT-systemet.

{ Valg af Flipperansvarlig

* Apropos st�rre investeringer var der tilbage ved Forsamlingen for
Generaler i 2020 tale om en dedikeret Flipper-ansvarlig, jf. referatet
herfra. Med coronaens indtog gik dette dog i glemmebogen, s�a nu er
det hermed bragt op igen af et �arv�agent medlem.

ˆ Fasts�ttelse af kontingent

ˆ Valg af formand
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ˆ Valg af kasserer

ˆ Valg af bestyrelsesmedlemmer

ˆ Valg af 2 suppleanter

ˆ Valg af kritisk revisor

ˆ Eventuelt
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CHAPTER 2
Beretninger

Grundet at vi f�rst kunne afholde FFG i september m�aned i 2021, er dette �ars
beretning delt op mellem to form�nd. F�rst vil v�re en beretning fra �arets start og
frem til FFG af Riisager og derefter vil der komme en beretning fra FFG og �aret ud
af Fisker.

2.1 Riisagers beretning

�Arsrapporten - Traditionen Starter
Da COVID-19 stadig rasede, s�a det ikke ud til at det ville blive muligt at afholde
vores traditionelle FFG. I stedet for at holde en slatten forsamling online, valgte vi
at udskyde FFG indtil det var forsvarligt at afholde fysisk.

I, vore k�re medlemmer, skulle selvf�lgelig ikke snydes for et indblik i DE-klubben
g�ren og regnskab, selvom FFG var udskudt. Derved s�a den f�rste udgivelses af
DE-klubbens �Arsrapport (2020) dagens lys tilbage i start 2021.

Det viste sig at v�re en skide god m�ade p�a at dokumentere DE-klubbens historie
& regnskab til fremtidige generationer. Ved FFG 2021 blev der derfor vedtaget en
tilf�jelse af §4.4, som lyder:

\Indkomne forslag (inklusiv forslag til vedt�gts�ndringer) skal v�re bestyrelsen i
h�nde senest to uger f�r generalforsamlingen. Bestyrelsen bekendtg�r indkomne
forslag, samt en �arsrapport, senest en uge f�r generalforsamlingen gennem e-
mail til medlemmerne og opslag p�a foreningens hjemmeside."

Med denne tilf�jelse sikres dokumentationen af DE-klubbens historie for al fremtid
indtil den dag vi br�nder ned til grunden!
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Tur i kolonihave
Selvom ronaen havde lukket ned for universitetet endnu engang, s�a skulle det ikke
stoppe bestyrelsens sociale events!

Derfor smuttede vi en tur i kolonihavehus d. 5. Maj 2021, s�a kunne der hygges med
lidt gulddamer og �l-bowling, og selvf�lgelig Beer Pong. Det var en hyggelig aften,
hvor vi i bestyrelsen �k lov til at styrke vores sociale sammenhold.

Dimissionsfest Underholdning
Som noget nyt havde de studerende p�a bache-
loren valgt at afholde en f�lles dimensionsfest
p�a kryds af PDP, EIT, COMTEK & Robotics.
Hertil blev DE-klubben spurgt om vi ville st�a
for noget underholdning der kunne sparke festen
i gang. Det ville vi selvf�lgelig gerne.

Som underholdning havde vi skrevet et eventyr
ala DE-klubbens eventyr (se section A.3). Even-
tyret blev l�st op p�a skift af to fra bestyrelsen,
mens to andre der ikke kendte eventyret alt for
godt mimede hvad der skete undervejs til stor
underholdning for bachelorerne.

Efter eventyret konkurrerede nogle frivillige fra
forsamlingen mod DE-klubbens bestyrelse i en
omgang �l-sta�et, dog med et tvist. Banen var en presenning overh�ldt med
madolie, hvilket gjorde det til at st�rre udfordring at komme fra A til B. Denne
konkurrence blev ogs�a anvendt til at tr�kke tal ved Bingo 2.0 dagen efter, da �llene
var nummereret.

Alt i alt var det en k�mpe succes! Og god PR for DE-klubben.
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Online Bingo 2.0
For andet �ar i tr�k gentog DE-klubben den k�mpe succes der var Online Bingo.
Denne gang havde vi f�aet lov til at anvende DE-klubbens eget lokale, hvilket gav
os mulighed for at l�ane udstyr af lyd og lys. Derved �k vi et mere professionelt
ops�tning, endda med ere scener, der kunne skiftes imellem. Vi var endda i stand
til at vise de sidste 10 tal trukket p�a streamen.

Igen havde vi s�gt forskellige virksomheder om de �nskede at sponsorere pr�mier
til vores event, hvilket resulterede i en masse fede pr�mier. Hygge Onkel, som har
sponsoreret DE-klubbens samling af br�tspil i nu mange �ar var selvf�lgelig klar til
at kaste en masse br�tspil efter os. Hertil gav PROSA, Elektronisk Institut og
Netcompany os samlet 7.500,- inkl. moms til at indk�be pr�mier for!

I �ar ville vi gerne at pr�mierne kunne tiltr�kke ere folk end kun de allermest
hardcore teknik entusiaster. Derfor var der blandt pr�mierne at �nde en Sodastream
med diverse tilbeh�r og en OBH Blender. Ellers var det, det s�dvanlige med et RGB
keyboard, lidt Google hjemmeoverv�agning og noget godt lyd & sports udstyr.

Desv�rre, s�a vi ikke det samme antal deltagere ligesom sidste �ar. Vi solgte i �ar
plader for 530,- inkl. moms, hvor vi sidste �ar solgte for 6.500,- inkl. moms i plader.
Dog havde vi ogs�a i �ar tilbudt 2 gratis plader til alle vores medlemmer, samt 2 gratis
plader til alle som var medlem af IDA som led i en sponsor aftale med dem. Her
indkasserede vi 800,- inkl. moms fra IDA. Siden mange nye studerende ikke havde
haft mulighed for at komme ned i DE-klubben og blive medlem, og dermed inkassere
de gratis plader tilf�jede vi ogs�a muligheden for at k�be et livstidsmedlemskab i DE-
klubben. Der blev solgt 6 livstidsmedlemskaber hvilket resulterede i 1.200,- inkl.
moms.
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For at g�re aftenen mere underholdene, s�a det ikke bare var to gamle nisser der sad
og snakkede de n�ste seks timer, valgte vi at lave 6 konkurrencer i l�bet af aftenen.
De 6 konkurrencer blev alle brugt til at �nde det n�ste tal i Bingo, og blev udf�rt
p�a vores ekstra scene vi havde takket v�re et mere avanceret teknisk ops�tning end
sidst. De 6 konkurrencer var:

ˆ Flipper-Cup - vi spiller ip-a-cup - det totale antal ips blev det n�ste tal

ˆ Brains over Brawns - Hvem kan hurtigst l�se en Rubix Cube - den hurtigste
tid blev det n�ste tal.

ˆ Tr�k sig eller br�k sig - Hvem kan hurtigst spise en sk�al �llebr�d - den hurtigste
tid blev det n�ste tal.

ˆ Menighedens Input - publikum byder ind med en konkurrence, som blev armb�jninger
- antallet af armb�jninger blev det n�ste tal.

ˆ Hole-In-One - skal skyde en Beer Pong bold i et glas vand - antal gange den
ryger i p�a et given stykke tid liver det n�ste tal.

ˆ Kn�k & Br�k - �l-sta�et i madolie, som blev udf�rt under dimensionsfesten
for bachelorerne - �llene var nummereret.

Den st�rste opgradering af vores ops�tning var en lydmikser og mikrofoner fra Lyd
& Lys, hvilket gav en meget klarer lyd end sidste �ar, samt gav os mulighed for nemt
at skifte mellem forskellige inputs. Noget vi klart gentager i 2022.

F�rste �abning i 546 dage!
ENDELIG! D. 01.09.2021 kunne DE-klubben sl�a sine d�rer op igen for de studerende
efter 546 t�rre dage. Og vi kunne m�rke vi havde v�ret savnet. Det blev til et brag
af en fest med b�ade nye og gamle personligheder. Desv�rre havde kompressoren
i vores fad�lsanl�g valgt at stille tr�skoene i august og kunne ikke n�a at blive
repareret inden den f�rste �abning. Derfor satte vi rekord med est solgte Gulddamer
nogensinde, hvor vi solgte 676 styk.

Til trods for manglen p�a fad�l blev det stadig til en k�mpe oms�tning p�a hele 30K!
Det skyldes b�ade at vi havde s�rget for en Dankort-terminal, l�nge �abent til 22:00,
og at der blev solgt ikke mindre en 43 nye livstidsmedlemskaber p�a en enkelt aften.

Det var i sandhed en sejrens time i kampen mod COVID-19.
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